

Mødedetaljer, Bestyrelsesmøde 11/08-2025 kl 18:30

Lokation: NS Klubhus

Tilstede:

- Peter Staun (formand)
- Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)
- Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)
- Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)
- Gunnar Christensen (bestyrelsesmedlem)
- Jens Milthers (kasserer)

Mødeleder: Peter Staun, Referent: Morten Sørensen

Fraværende:

- Jens Jørgen Ørris (suppleant)
- Per Andersen (bestyrelsesmedlem)
- Mads Wibling Hansen (suppleant)

Dagsorden for mødet

1. Godkendelse af referat fra sidste gang samt dagens dagsorden
 - a. Godkendt
2. Opfølgning på opgaver fra forrige møder
 - a. @Peter finder vin til Svend - Gentages
 - b. @Kurt laver noget til inforskærm om sejlerskolen - Gentages
 - c. @Jens får styr på papirer for joller og trailere og laver en vigtig-mappe - Er lavet
 - d. @Per laver noget til facebook om sejlerskolen - sammen med @Kurt - Gentages
 - e. Vi laver et velkomst-arrangement til dem, der har meldt sig ind i 2024/2025. @Kurt laver oplæg, @Peter laver indbydelse, @Morten sender ud - Gentages
 - f. IB lader ikke - @Jens kigger på det - og koordinerer med Kim - Der er skrevet til Kim, ingen svar. Måske er der ikke noget problem. @Kurt checker op
 - g. @Peter spørger Lennart om kort til bommen kan fåes som brik. - Brikker er dyre. Måske kan en stander flyttes lidt. @Peter checker om det kan gøres. Vi skal have nogle plastikkortholdere.
 - h. @Kurt køber en større nøgleboks - Gentages
 - i. @Peter får en pris på fliser og lægning i hullerne ved hegnet - Det er dyrt - vi gemmer til en arbejdsdag
3. Formanden
 - a. opsamling på afslag på hal til havnen ved aalborg kommune
 - i. Der var også afslag på ansøgning nr to. Vi prøver at få kommunen til at hjælpe os med at løse problemet.
 - b. invitation til vælgermøde ved SIFA.
 - i. Vi har bestilt 2 billetter.
 - c. plan for aktiviteter i efteråret
 - i. Vi gemmer den lidt
 - d. Mads kunne du tænke lidt over hvordan vi kommer videre med alt det gode der var fra ide aften.
 - i. Mads arbejder på det - lad os gentage den på næste møde
 - e. Praktik omkring bådfællesskabet / betaling brændstof
 - i. Vi aftaler at der må fyldes én gang pr sæson, der passer med klubbens forbrug.
Bådpassers/bådfællesskabs egen sejlads må man selv betale.
 - f. Bådfællesskab - jeg ved ikke om det er dækket af punktet på Peters liste, men kun halvdelen af dem har p.t. betalt for 2025. Der har også været en del rumstening med hvilken båd de har til rådighed osv. Hvad er op og ned i det hele?
 - i. @Jesper og @Jens koodinerer hvordan vi rykker dem fra bådfællesskab
 - ii. Der er også nogen i sejlerskolen der ikke betaler. @Kurt checker op på dem alle.
 - g. Åbnings tider i klubben.
 - i. Klubben er åben fra 8:00-22:00 i sæsonen og der er mødt unge øldrikkere inde i klubben. Vi er nu på normaltid igen.
 - ii. Vi skal have sat gang i kort til medlemmer - de sælges på klubmodul
 - iii. Der skal laves et felt i klubmodul
4. Kasserer / Økonomi
 - a. Summasummarum: "Der ser godt nok ud"
5. Driftsudvalg

Bestyrelsesmøde, Nibe Sejlklub

- a. Status på varmepumpe
 - i. Tab af tryk på varmepumpe. Der er skiftet noget der drypper.
 - ii. Vi mangler at tegne en serviceaftale med Völund. @Kurt gør det snart
- b. Der var en henvendelse omkring udlejning af klubhuset kort før sommerferien. Vi har p.t. en 180 dages booking horisont - skal det ændres?
 - i. Ny tekst - har du brug for at booke længere frem, kontakt os på @driftudvalg
- c. Vi mangler både små og store standere. @Kurt bestiller

6. Ungdomsudvalg

- a. Vi har fået tilbud på sikkerhedspakken på 26.500 og søgt ved Sparekassen. Vi har fået 20.000. Vi finder resten. Sæt igang

7. Sejladsudvalg

8. Sejlerskole

- a. Sejlerskole teori - vi fik aldrig ret godt styr på betalingerne sidste år. Vi er simpelthen nødt til at have fuldstændig styr på det fra start i år, så der ikke er nogen slinger i valsen og efterfølgende oprydning, udsendelse af gamle regninger og andre trælse diskussioner.

b.

9. PR / Kommunikation / Hjemmeside

- i. Hvad skal på Nibe Avis foreningssider Uge 35 (Deadline 22. august) - Teoretisk sejlerskole.
- ii. Nyhedsbrev
 1. Teori sejlerskole tilmeld nu
 2. Fællestur
 3. Fælles bådoptagning

10. Evt

- a. Næste møde 1. september. Hvem sørger for mad - Det gør @Kurt
 - i. Vi planlægger efterårssæsonen - husk til dagsordenen

Aftalte opgaver fra mødet

Aftalte opgaver er markeret med et "@" hvor de indtræffer i referatet.

@Peter finder vin til Svend

@Kurt laver noget til inforskærm om sejlernskolen

@Per laver noget til facebook om sejlernskolen - sammen med @Kurt

Vi laver et velkomst-arrangement til dem, der har meldt sig ind i 2024/2025. @Kurt laver oplæg, @Peter laver indbydelse, @Morten sender ud

IB lader ikke - Der er skrevet til Kim, ingen svar. Måske er der ikke noget problem. @Kurt checker op

@Kurt køber en større nøgleboks

Vi mangler at tegne en serviceaftale med Völund. @Kurt gør det snart

@Jesper og @Jens koodinerer hvordan vi rykker dem fra bådfællesskab

@Kurt checker op på nogen i sejlernskolen der ikke betaler kontingent

Vi mangler både små og store standere. @Kurt bestiller